
   
 

                                                                                                                                       

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde hos Ole Nyegaard Maltvej 3. 

Dato:  8. aug.  2023 kl. 19:00 – ca. 21:00 

  

Deltagere: Henrik – Charlotte – Eric – Helle – Ole – Kenneth – Else  

Afbud fra:   

 

Dagsordenspunkt 

Ordstyrer: Else Flanmose 

Referat 

Referent: 

 

1. Godkendelse af dagsorden:  

 

OK 

2. Siden sidst                             5 min 

 

 

Eric kontakter Per Nielsen om en fælles ordning med 

rågeregulering:  

Eric har endnu ikke fået kontakt, skal bruge et nummer. 

Charlotte finder det.  

 

Bybladets redaktionsgruppe har arrangeret et møde med 

menighedsrådet i Malt og lokalrådet i Maltbæk med henblik 

på at få bybladet omdelt i Malt og Maltbæk: 

Underligt møde, siger Eric. Maltbæks lokalråd vil gerne 

være fri for at betale pga. pengemangel. Malts Menighedsråd 

vil gerne betale distribution og trykning for resten af 2023.  

Det betyder, at bladet ikke kommer til at omhandle emner 

fra Malt og Maltbæk. 

Der er inviteret til et evalueringsmøde med de to 

menighedsråd og bylauget. Der er ønske om at rykke 

udgivelsesdatoer frem fra marts til februar og fra december 

til november og så fremdeles. 

De forskellige foreninger får besked og skal svare på, 

hvorvidt de skal have noget med i de næste numre. 

 

Askov ny bymidte: 

NORDEA-fonden har svaret med et afslag. RealDania har 

også svaret nej til forhåndsansøgning, da de ikke mener 

projektet har eksempelværdi for andre byer. EF har forklaret, 

at der er mange byer på vores størrelse i samme situation. 

Der er dog grundlag for stadig at tale med RealDania.  

Charlotte skal tale med Monstrum i nær fremtid.  

Efter Postnord Danmark rundt skal belægning og fladen 

rundt om torvet hæves.  

 



   
 

                                                                                                                                       

 

 

 

Punkt til næste gang: Valg af suppleant. 

 

3. Økonomi/regnskab                . 

 

Vi har fået 279 medlemmer plus en ny virksomhed. 

Banksaldo 212.133 kr.  

4. Hjemmeside og Facebook    

 

Der er ikke sket noget mht. hjemmesiden. Charlotte arbejder 

videre med sagen. 

5. Evaluering af Dialogmøde den 13. 

juni 2023 

 

Referat fra mødet medsendes. 

 

6. Evaluering af Sankt Hans 

arrangementet       

Fantastisk aften. Med et flot fremmøde, omstændighederne 

taget i betragtning. Teltet var for dyrt, mener EF.  

7. Evaluering af samtaleuge                              Der var to gange på en uge, det var varmt, men hyggeligt. 

Og der kom flere medlemmer. 

8. Færdiggørelse af foreningens 

vedtægter 

 

Vi gennemgik vedtægterne en sidste gang, og de er nu klar. 

9. PostNord Danmark Rundt 17/8 Vi lejer en flagallé til 625 kr. Vi skal selv sætte flagene op.  

Højskolen og Efterskolen foreslår, at vi markerer dagen, ved 

at have en storskærm, pølsebod m.m. på parkeringspladsen 

foran højskolen.  

Vi kontakter Jyske Vestkysten.  

Højskolen kontakter TV Syd.  

Ole Andresen fra Højskolen skriver til os desangående, og 

Else videresender det til bestyrelsen. 

10. Byens fællesarrangement den 21. 

sept. 2023. 

 

Temaet er vind.  

Poul la Cours mølle deltager.  

Samme fremgangsmåde som sidst: Vi starter i kirken og 

ender på højskolen.  

Ansvarlige: Charlotte, Henrik, Ole, Helle og Else.  

11. Fokus på bestyrelsens opgaver i 

2023  

 

Målet i første omgang er at få et overblik over opgaverne. 

Efterfølgende må vi beslutte hvordan der skal arbejdes med 

opgaverne. 

Ref. fra et tidligere arbejdsmøde om bestyrelsens 

arbejdsopgaver vedlægges. 

Vi holder møde søndag 22/10 på Højskolen kl. 9 – 14.  

12. Evt.  Helle har ikke fået MitID til at køre endnu.  

Dagsordenspunkter til næste møde den 26. 

september 2023 hos Helle  

 

Aktiviteter til sæsonprogram 2024 – 2025 – deadline byblad 

nov.   

Behov for suppleant. 

 



   
 

                                                                                                                                       

 

 


